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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 28.6.2023 o 16:30    
v klube dôchodcov na Medňanského ulici. 

 

Prítomní poslanci: JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Mgr. Ľubomír Vavruš, 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška,  

 
Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvorila pani JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, poverená vedením zasadnutia predsedom VMČ. 
Privítala všetkých zúčastnených. Skonštatovala, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní 2 členovia z 5.  
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
3. Požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne. 
5. Záver. 

 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
 

3030/2023 - Pán Ševčík - Žiadam o dočistenie Ružovej ulice po zimnej údržbe. 
odpoveď: 

MHSL - Ulica Ružová bude dočistená do konca mesiaca jún 2023. 
 

3031/2023 - Pán Ševčík - Žiadam odpoveď (keďže v otázke ID číslo 2945 bola nekomplexná odpoveď), že či ulica Na 
Kamenci bola reklamovaná u zhotoviteľa? Reklamovala sa aj prasklina na ceste neďaleko vjazdu na parkovisko k 
Bille? 
odpoveď: 

MHSL - Reklamovali sme aj prasklinu, zatiaľ zhotoviteľ odstránil len  časť z búchajúcich poklopov, čo 
znamená že odstránenie reklamovaných závad nemáme prevzaté. 
 

3032/2023 - Pán Ševčík - Ako pokračuje vyjednávanie medzi mestom Trenčín a firmou Begbie ohľadne nezvládnutej 
situácie počas zimnej údržby? Bola už stanovená výška pokuty, ak áno v akej čiastke? 
odpoveď: 

MHSL - Dodávateľovi zimnej a bežnej údržby bola zaslaná výzva na úhradu pokuty v zmysle zmluvy v 
sume 121500,-€ 
 

3033/2023 - Pán Ševčík - Žiadam o osadenie prístrešku na zastávke Pod Privádzačom. Nakoľko rozvoj mesta v tejto 
časti si plnohodnotnú zastávku zaslúži. 
odpoveď: 

UM - Presuny, doplnenia a výmeny prístreškov sa postupne riešia, avšak požiadaviek je viac, ako 
vieme reálne zrealizovať. 
 

3034/2023 - Pán Ševčík - Kedy bude predstavený nový grafikon MHD a odkedy ho bude môcť verejnosť 
pripomienkovať? 
odpoveď: 

UM - Predpokladaný termín verejného pripomienkovania bude na jeseň tohoto roka a zmena grafikonu 
ku dňu celoštátnej úpravy grafikonu v decembri 2023. 
 

3035/2023 - Pán Ševčík -  Žiadam o vysvetlenie, že prečo je v zápisnici z VMČ Západ zo dňa 26.04.2023 v 
Zlatovciach uvedené, že poslanec Barčák bol neprítomný? Nakoľko prítomní občania, aj Vy osobne viete a máte k  
tomu aj hlasový záznam, že pán Barčák bol prítomný na VMČ a aktívne sa zapájal. 
odpoveď: 

UUP - Išlo o situáciu, keď sa pán poslanec Barčák zúčastnil zasadnutia VMČ Západ ako občan, 
nakoľko bol práceneschopný. Na zasadnutie VMČ prišiel v rámci lekárom povolenej vychádzky. Preto  
nemohla a ani nebola jeho prítomnosť ako člena VMČ uvedená v zápisnici. 
 

3036/2023 - Pán Ševčík - Kedy mesto plánuje začať obnovu chodníka pri výjazdoch zo starého cestného mosta (t.j. 
na tej strane mosta, kde SSC už obnovila chodníky) smerom na ulicu Ľ. Stárka a smerom ku Hviezde? Je to tam v 
dosť zlom stave.  
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odpoveď: 
UI - Výmena asfaltového povrchu na nájazdových chodníkoch na starom cestnom moste je 

naplánovaná v mesiacoch júl- august 2023. 
 

3037/2023 - Pán Ševčík - K odpovedi ID 2967 by som poprosil doplniť informáciu od MsP, aby upresnila to na čo som 
sa v otázke aj pýtal, že koľkokrát sa oficiálnou cestou obrátila na Policajný zbor o súčinnosť pri kontrole dodržiavania 
zákazu zastavenia na cestičkách pre cyklistov? Viem, že personálne nie je ani Váš, ani Policajný zbor v ideálnom 
stave. 
odpoveď: 

MsP - Policajný zbor obdobne ako Mestská polícia rieši priestupky na úseku bezpečnosti a plynulosti 
cestnej premávky. Pri spoločných stretnutiach vedenie PZ SR a MsP boli tieto podnety od občanov týkajúce 
sa kontroly predostreté obom stranám.   

V prípade potreby, kľudne kontaktujte PZ SR na tel. čísle 158. 
 

3038/2023 - Pán Ševčík -  Kedy sa začnú riešiť výtlky na komunikáciách v MČ Západ? 
odpoveď: 

MHSL - Výtlky v celom meste sú monitorované a následne opravované priebežne. Ak je niekde na 
miestnej komunikácií nebezpečný výtlk, poprosíme o jeho fotku a následné nahlásenie podnetu na 
mhsl@trencin.sk. 
 

3039/2023 - Pán Ševčík - K otázke k ID 2947 sa chcem spýtať ako pokročili rokovania s investorom, aby došlo k 
sfunkčneniu zastávky Na Kamenci pre spoje MHD číslo 6 a 5?  
Pán Breznický: Opätovne požadujeme sprevádzkovanie otoča  a autobusovej zastávky Na Kamenci. Tento otoč je už 
8 mesiacov blokovaný rozostavanou stavbou polyfunkčného objektu. 
Pán Hartmann: Podľa mojich informácií je potrebné na dokončenie polyfunkčného objektu ešte dva mesiace, je 
potrebné ešte zrealizovať zateplenie objektu a hlavne tam ešte nie je zrealizované parkovisko, ktoré má byť súčasťou 
prevádzky. Pri jeho výstavbe bude cesta úplne zablokovaná. Bola by možná dohoda s investorom, ale to by tam 
musel niekto stáť a koordinovať pohyb stavebných strojov.      
Skúšali sme možnosť otáčania autobusov cez Hlavnú a Na záhrade, ale tam sa autobusy neotočia.   
odpoveď: 

UM - Poslanci VMČ Západ prisľúbili, že sa s investorom stretnú. 
 

3040/2023 - Pani Pšenčíková : Na Piešťanskej ulici sa asfaltovali chodníky, do zemníkov tam sadili stromy. Pred 
našim domom jeden zemník zostal voľný, nie je ani zaasfaltovaný, nie je tam ani strom, ktorý vyschol pri realizácii 
Piešťanskej. Po daždi autá parkujú pred našim domom jazdiace cez chodník roznášajú blato. Po komunikácii s MHSL 
sme sa dozvedeli, že oni na vysadenie stromu nemajú vyčlenené financie, o nich rozhodujú poslanci. Požadujeme 
buď zaasfaltovanie zemníka alebo vysadenie stromu. 
Pán Vaňo – VMČ odporúčajú výsadbu stromu, je možné to zrealizovať aj v rámci náhradnej výsadby.  
odpoveď: 

UUP, MHSL - Strom na Piešťanskej ulici bude vysadený v novembri tohto roka 2023 v rámci jesennej 

časti náhradnej výsadby. 
 

3041/2023 - Pani Pšenčíková : V akom stave je projekt "Trenčiansky Luh"? Požadujeme aspoň pokosenie vysokej 
trávy v priestore "pláže". 
Nepotrebujeme tam riešiť ihriská, stačia nám lavičky a pokosená tráva.  
Pán Barčák – sľúbil som, že keď skončím PN, čo je dnes, začnem sa týmto problémom zaoberať. S hlavným 
architektom som dohodnutý, že vám do prázdnin dám informáciu, v akom je tento projekt stave. Toto územie chceme 
zušľachtiť aj v koordinácii s ochranármi v duchu pôvodnej myšlienky, časť územia nazývaná „Pláž“ bude mať 
parametre, o ktorých ste hovorili. Chceli sme hneď robiť čiastočný zásah, ale aj po stretnutí s ľuďmi sa vykryštalizoval 
problém v súčasnosti nevyhovujúceho prístupu pre ľudí, ktorý lokalitu bezprostredne užívajú, je potrebné vybudovať 
prístup do územia pre kočíky, bicykle a starších ľudí. Jestvujúce schodisko je z tohto pohľadu nepoužiteľné. Vyplynula 
z toho investičná akcia, na ktorej financovaní sa budú musieť súčasní poslanci dohodnúť.     
odpoveď: 

UUP, MHSL - Na základe informácií od správcu verejnej zelene (MHSL m.r.o.)  je plánované pokosenie 

tejto lokality v najbližších dňoch v závislosti od počasia, a to v termíne najneskôr do 16.06.2023.  

Čo sa týka projektu: Dňa 06.06.2023 prebehlo 2.kolo architektonicko-krajinárskej súťaže, kde bol 

odbornou porotou vybraný víťazný návrh. Autor víťazného návrhu následne spracuje projektovú 

dokumentáciu na revitalizáciu územia v zmysle zmluvných podmienok. 
 

3042/2023 - Pani Pšenčíková : Požadujeme zabezpečenie údržby parku pri Úspechu. Vyzerá to tak, že už druhý rok 
sa o park nikto nestará. Sú tam aj vyschnuté stromčeky.  
Chodievam tam pravidelne, nevidím žiadnu starostlivosť o zeleň. Rastie tam burina. 
odpoveď: 

MHSL - V parku sa realizuje údržba v nastavenom režime pri kosení, pletí záhonov, orezov krov. V 
celom parku je automatická závlaha, no napriek tomu niektoré dreviny neprežili presadenie. 
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3043/2023 - Pán Vaňo, pani Lorencová: Požadujeme, aby sa v novom grafikone MHD uvažovalo s predĺžením liniek 
MHD až k otoču na ul. Rybáre. Kedy bude hotový nový grafikon? 
Pán Hartmann: Ešte ho nemám k dispozícii, mal som ho mať do konca mája, dúfam, že bude do konca júna. Mám 
síce čiastkové veci, ale čakám na celok, ku ktorému potom dáme svoje pripomienky, o ktorých budeme rokovať.    
Momentálne predĺženie liniek nie je možné vzhľadom na ich celkové nadväznosti.  
Problém Zámostia je ten, že na prepojenie každej časti Zámostia s každou časťou mesta bez prestupovania by bolo 
potrebných veľké množstvo liniek. Tlačím na to, aby to bol prestupný grafikon, s prestupom napríklad pri Úspechu.  
Použitím menších autobusov sa náklady neznížia.  
odpoveď: 

UM - Požiadavku budeme tlmočiť spracovateľovi 
 

3044/2023 - Pán Paška, (pán Maretta): mám podnet od občana na pravidelné upratovanie podjazdu pri Old Herolde. 
Chodím tadiaľ denne a stále tam vidím odpadky na konštrukcii podjazdu. Dva krát za rok by tam na hodinu mohla 
nastúpiť upratovacia čata. Je potrebné tento chodník zaradiť do harmonogramu upratovania.   
odpoveď: 

MHSL - Zabezpečíme vyčistenie priestoru.  
 
 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 
3089/2023 – Pán Ševčík : Ďakujem za opravu štrbiny v asfalte na ulici Na kamenci, čo však stále nie je doriešené je 
na niektorých miestach zlé odvodnenie, ktoré ani po prečistení vpustov, nie je dostatočné. Ako sa bude tento problém 
riešiť?        
 

3090/2023 – Pán Ševčík : Kto navrhol a kto schválil 100% zvýšenie vstupného na letnú plaváreň?        
 

3091/2023 – Pán Ševčík : K otázke 3033 ohľadne prístrešku na zastávke Pod privádzačom, tak v tejto odpovedi od 
pána Hartmana chýba akékoľvek riešenie. Tak sa teda pýtam, že kedy to bude realizované? Jedná sa iba o prístrešok 
na zastávke smerom do mesta. 
 

3092/2023 – Pán Ševčík : Chodník na Bratislavskej pri novom parkovisku sa neplánuje rekonštruovať? Vyzerá veľmi 
nedôstojne.        
 

3093/2023 – Pán Ševčík : Ako vlastne bude fungovať dopravný vstup a výstup na záchytné parkovisko pri Kvetnej?      
 

3094/2023 – Pán Ševčík : K otázke 3038 ohľadne začatia výtlkov na miestnych komunikáciách(Výtlky v celom meste 
sú monitorované a následne opravované priebežne. Ak je niekde na miestnej komunikácií nebezpečný výtlk, 
poprosíme o jeho fotku a následné nahlásenie podnetu na mhsl@trencin.sk.) sa chcem spýtať nasledovné: Ak MsP 
slovami pána Marouska zo dňa 19.5.2023 na webe mesta v rubrike Otázky a odpovede  deklaruje, že: Mestská polícia 
Trenčín v rámci výkonu služby pravidelne nahlasuje vzniknuté výtlky správcovi komunikácii. Zistené výtlky, vrátane 
fotodokumentácie zasielame na základe dohodnutej internej elektronickej pošty. Nahlásila MSP výtlky ( Majerskej ulici 
cca pred domom 12; výtlk na Dolných Pažitiach č.d. 24-26; ďalší na tej istej ulici pred domom 28; výtlk na Jesenského 
ulici v podjazde)? Ak nie prečo to MSP neurobilo, ak áno kedy budú tieto výtlky urobené?          
 

3095/2023 – Pán Ševčík : Ako dopadlo rokovanie poslancov s investorom v Zlatovciach vo veci sfunkčnenia zastávky 
MHD číslo 5 a 6?        
 

3096/2023 - Pán Jánsky - Na moju požiadavku na úpravu chodníka na Orechovskej ulici okolo cintorína som dostal 
odpoveď, že sa maximálne pokosí, lebo sa tam majú vyznačiť  parkovacie stánia. Teraz som čítal na tabuli odpoveď, 
že sa to má vydláždiť. Parkovanie so zjednosmernením ulíc sa nebude realizovať? 
 

3097/2023 - Občania: Požadujeme zabezpečenie pravidelného kosenia verejnej zelene na Zámostí. Na mnohých 
miestach je nepokosená tráva a burina.  
 

3098/2023 - Pán Jánsky, občania: Požadujeme zabezpečenie kosenia trávy a hlavne obnovu chodníkov (vysypanie 
štrkom aspoň na hlavnom chodníku) v areáloch cintorínov na Zámostí (Orechovský a Istebnícky cintorín). Vlani tam 
bolo pokosené. Keď to aj pokosia, je potrebné pohrabať, pokosená tráva hnije. 
 

3099/2023 - Pán Jánsky: Požadujeme vyčistenie plochy okolo plota na Istebníckom cintoríne od buriny a kríkov 
(metrový pás zo strany od Kvetinovej ulice). 
 

3100/2023 - Pani Hajná: Žiadame, aby nám vrátili taký kultúrny dom (Istebnícka ulica), aký nám ho vzali. Pani 
Lorencová: Táto téma rozšírenia škôlky a presunutia priestorov klubu dôchodcov je bohužiaľ uzatvorená. 
Zámer mesta bol občanom od začiatku viackrát prezentovaný aj vysvetľovaný aj za účasti spracovateľa projektovej 
dokumentácie.   
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3101/2023 - Pán Zemanovič: Na Orechovskej ulici je navrhnuté zlé dopravné riešenie, vznikajú tu dopravné kolízie.  
Požadujeme otočenie jednosmerky z tejto strany. Kedy bude navrhnuté nové dopravné riešenie? Pani Lorencová: 
Minule sme tu mali stretnutie občanov aj s pánom Hartmannom, táto situácia sa bude riešiť aj za vašej účasti. 
 

3102/2023 - Pani: Požadujeme odstránenie zábrany z cesty na Orechovskej ulici pri Maxonovi.   
 

3103/2023 - Pán Zemanovič: Požadujeme odstránenie kameňov vedľa cesty pred rodinnými domami na Orechovskej 
ulici.   
 

3104/2023 - Pán Jánsky: požadujeme zrušenie dvoch parkovacích miest na Orechovskej ulici pri križovatke s ul. M. 
Slovenskej z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov a cyklistov.   
 

3105/2023 - Pani Pavlíková: požadujeme odstránenie aspoň jednej sklopnej zábrany na hrádzi pri "Zuzanke". Po 
hrádzi nemá prístup ani auto smetiarov ani záchranári.   
 

3106/2023 - Pani Kostifálová: požadujeme preverenie bezpečnosti zjazdu z hrádze pri novom železničnom moste 
(esíčko) a priebežné sledovanie nehôd. Považujeme toto riešenie za nebezpečné. 
 

3107/2023 - Pani: požadujeme opätovné osadenie značky "zosadni z bicykla" na chodníku v podjazde na Vlárskej 
ulici.   Iná pani: podľa mňa je bezpečnejšie, keď sa stretnú dvaja cyklisti pomaly jazdiaci po tomto chodníku, ako dvaja 
chodci tlačiaci vedľa seba bicykel, ktorí zaberú oveľa väčšiu šírku.      
 

3108/2023 - Pani Petrivalská: požadujeme opravu schodov vedúcich z Lesníckej ulice na Súhrady. Bolo by vhodné 
schody zároveň rozšíriť a zmierniť sklon. 
 

3109/2023 - Pani Havierová: požadujeme zrušenie parkovacieho miesta pred vjazdom do dvora RD Jahodová 34. 
Keď tam stojí auto, nedostaneme sa autom z dvora. 
 

3110/2023 - Pani, občania: odporúčame zvážiť osadenie infotabule v časti Orechové, navrhujeme napríklad pri 
kostole. Zároveň navrhujeme zjednotenie začiatku zasadnutí v jednotlivých častiach Zámostia na 17.00. Zároveň 
odporúčame zrušenie zasadnutí na MsÚ z dôvodu nevhodnej hodiny zahájenia - 14.00     
 

3111/2023 - Pán Jánsky: Kedy sa začne s rekonštrukciou KD v Istebníku? 
 

3112/2023 - Pani: Kto má na starosti údržbu Orechovského potoka? Koryto je zarastené, je potrebné pokosiť. Hrozí, 
že nás pri vysokej vode vytopí, ako pred 20 rokmi.  
 

3113/2023 - Občania: Kedy bude hotový návrh dopravného riešenia v časti Orechové - Istebník?  Je potrebné 
vytvoriť parkovacie miesta, napríklad pri Istebníckom cintoríne nie je kde zaparkovať.        
3114/2023 - Pán Jánsky: požadujeme zníženie infotabule mesta pri KD na Istebníckej. Pre starších ľudí sa oznamy v 
takej výške čítajú obťažnejšie.    
 

3115/2023 - Pani: napojenie zjazdu z hrádze na Piešťanskú ulicu je veľmi neprehľadné. Cyklista po zídení z hrádze 
nejde na svoju pravú stranu ale pokračuje v jazde po chodníku.   
 
 

4. Rôzne 
 
Vzhľadom na skutočnosť, že VMČ Západ nebol uznášaniaschopný, v bode rôzne neboli prerokované žiadne 
veci. 
     
 

 
5. Záver 

 

Na záver predsedajúca VMČ Západ pani Lorencová ukončila zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 30. augusta 2023 o 14.00 vo veľkej zasadačke 
mesta Trenčín.  
 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                           JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
V Trenčíne dňa 28. 6. 2023                                                           predsedajúca VMČ Západ 


